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PROTOKÓŁ Nr XXXIII/2022 
 

z obrad XXXIII Sesji Rady Gminy Wróblew 
z dnia 30 września 2022r. 

 

Obrady rozpoczęto 30 września 2022 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 11:56 tego 
samego dnia. 

Na ogólną liczbę 15 radnych w sesji wzięło udział 13 radnych. 
 
Obecni: 
1. Kamila Banasiak 
2. Roman Banaś 
3. Andrzej Dawid 
4. Krystyna Kędzia 
5. Anna Kulczyńska  
6.  Karolina Kulesza 
7. Tomasz Łukasiewicz 
8. Grzegorz Musiał 
9. Dariusz Owczarek 
10. Aleksander Pawlik 
11. Małgorzata Przybylska 
12. Jolanta Wojtysiak 
13. Sylwester Tomczyk 
 
Nieobecni: 
1. Jarosław Janiak 
2. Piotr Łuczak  
 
 (Lista obecności radnych stanowi załącznik do protokółu).  
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Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie sesji. 

2. Informacja Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej. 

3. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Wróblew za I półrocze 2022r. 

4. Informacja o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wróblew za I półrocze 

2022r. 

5. Informacja z wykonania planu finansowego Gminnych Instytucji Kultury za I półrocze 2022r. 

6. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

a) zmian w budżecie Gminy Wróblew na 2022 rok, 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wróblew, 

c) zmieniająca uchwałę Nr XXXVIII/267/18 Rady Gminy Wróblew z dnia 20 września 2018 r. 

w sprawie  określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych nauczy-

cieli  oraz zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego, obowiązkowego wymiaru godzin 

zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze w szkołach i przedszkolach 

prowadzonych przez Gminę Wróblew, 

d) określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych wy-

chowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 

6 lat, 

e) przyjęcia gminnego Programu Opieki nad Zabytkami dla Gminy Wróblew na lata 2022 – 2026, 

f) rozpatrzenia petycji dotyczącej podjęcia uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 

pieniężnego dla członków ochotniczych straży pożarnych, 

g) rozpatrzenia petycji dotyczącej utworzenia Młodzieżowej Rady Gminy, 

h) rozpatrzenia petycji dotyczącej utworzenia oddziałów zmilitaryzowanej Samoobrony Gminnej 

i zakupu broni dla każdego rdzennego polskiego mieszkańca gminy . 

7. Interpelacje i wnioski radnych. 

8. Zapytania i wolne wnioski. 

9. Zakończenie obrad. 
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Ad.1. 
Otwarcie sesji. 
 

Obrady XXXIII Sesji Rady Gminy otworzył Przewodniczący Rady Gminy – Pan Andrzej 
Dawid. Powitał radnych, sołtysów, kierownictwo Urzędu Gminy z Wójtem Gminy Wróblew 
– Panem Tomaszem Woźniakiem na czele oraz zaproszonych gości. 

Na podstawie elektronicznego sprawdzenia obecności, stwierdził że w sesji uczestniczy 
13 radnych, co stanowi niezbędne quorum do prowadzenia obrad i podejmowania 
prawomocnych uchwał.  

Zapytał czy są uwagi do zaproponowanego w zawiadomieniu o sesji porządku obrad? 
Nie zgłoszono. 
Rada Gminy będzie obradowała według otrzymanego porządku obrad. 
 
Ad. 2. 
Informacja Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej. 
Wójt Gminy 
- złożył gratulacje nowo wybranym dyrektorom szkół podstawowych: Pani Annie Musielak 
– Dyrektor Szkoły Podstawowej w Wągłczewie i Pani Anecie Rychlik – Dyrektor Szkoły 
Podstawowej w Słomkowie Mokrym oraz podziękowania dla Pani Małgorzaty Karskiej, 
która przez wiele lat pełniła funkcję dyrektora placówki oświatowej w Słomkowie Mokrym. 
- przedstawił informacje z działalności międzysesyjnej, mówiąc o: 

• przyjmowaniu przez Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej we Wróblewie wniosków 
o wypłatę dodatku węglowego, 

• pracach gospodarczych wykonanych w terenie, 
• zakończonej realizacji zadania usuwania i unieszkodliwiania wyrobów 

azbestowych z nieruchomości na terenie gminy – 78,5 t azbestu, wartość zadania 
26,5 tys. zł, dofinansowanie z WFOŚiGW w Łodzi – 24 tys. zł, środki własne Gminy – 
2,5 tys. zł, 

• waloryzacji wynagrodzenia dla Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych S.A. 
w Kaliszu za zagospodarowanie odpadów komunalnych z terenu Gminy Wróblew w 
związku ze wzrostem kosztów paliwa, 

• kolejnych spotkaniach dot. CPK i linii kolei dużych prędkości biegnących przez teren 
naszej gminy. Stanowisko nasze jest niezmienne – jesteśmy przeciwni 
zaproponowanym wariantom przebiegu kolei przez teren gminy Wróblew, 

• etapach realizowanych inwestycji drogowych, 
• otrzymanej rekompensacie w kwocie 3,4 mln zł za dochody utracone w związku 

ze zmianami w opodatkowaniu elektrowni wiatrowych, 
• kosztach zakupu biletów miesięcznych dla uczniów uczęszczających do szkół 

podstawowych na terenie gminy Wróblew, tj. 327 tys. zł, 
• przebiegających zgodnie z harmonogramem pracach budowy garaży w Kobierzycku, 

zakończenie inwestycji w 2023r., 
• otwarciu 14.10. przetargu dot. „Budowy instalacji odnawialnych źródeł 

energii na terenie Gminy Wróblew - etap 2”, 
• kosztach ogrzewania placówek oświatowych, 
• otwarciu 06.10. przetargu na zakup busa do dowozu dzieci niepełnosprawnych 

do szkół, 
• podziękowaniach dla uczestników Sieradzkiego Jarmarku Powiatowego, 
• odejściu Pana Kazimierza Porady - inkasenta na zasłużoną emeryturę, 
• trwających rozliczeniach inwestycji modernizacji stacji uzdatniania wody 

we Wróblewie, oczekiwanie na pozwolenie wodnoprawne, 
• trzech promesach na przyszłe inwestycje: 
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- przebudowa wraz z termomodernizacją bazy edukacyjno-sportowej na terenie gm. 
Wróblew, 
- modernizacja infrastruktury drogowej na terenie gm. Wróblew w m.: Bliźniew, 
Kobierzycko, Słomków Suchy, Słomków Mokry, Próchna, Wągłczew, 
- modernizacja budynku OSP w Inczewie. 

Przewodniczący Rady Gminy  
- zapytał, czy są pytania do przedstawionej informacji. 
Nie zgłoszono. 
Informację przyjęto bez uwag. 
 
Ad.3.  
Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Wróblew za I półrocze 2022r. 
Ad.4. 
Informacja o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wróblew 
za I półrocze 2022r. 
Ad.5. 
Informacja z wykonania planu finansowego Gminnych Instytucji Kultury 
za I półrocze 2022r. 
Wójt Gminy 
- omówił przedmiotowe informacje. 
Przewodniczący Rady Gminy  
- poinformował, że w/w dokumenty były szczegółowo omawiane podczas posiedzeń 
komisji Rady. Zapytał Radnych czy mają pytania bądź uwagi. 
Nie zgłoszono. 
Informacje przyjęto bez uwag. 
 
Przewodniczący Rady Gminy 
- zarządził 10-cio minutową przerwę w obradach. 
 
PRZERWA 
 
Przewodniczący Rady Gminy 
- wznowił obrady.  
 
Ad. 6. 
Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 
 

a) zmian w budżecie Gminy Wróblew na 2022 rok 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wróblew 

Wójt Gminy 
- omówił propozycje zmian w budżecie gminy na 2022 rok i wynikające z nich zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wróblew. 
Przewodniczący Rady Gminy 
- po przedstawieniu przez Panią Jolantę Wojtysiak – Przewodniczącą Komisji ds. Budżetu 
i Gospodarki pozytywnych opinii Komisji o w/w projektach uchwał, odczytał nazwę 
projektu uchwały a)(zał. do protokołu) i poddał go pod głosowanie. 
 

Wyniki głosowania: 
Na obecnych - 13 radnych 

Głosowało za - 13 radnych 

Głosów przeciw i wstrzymujących się - nie było 

Nieobecni - 2 radnych 



 5 

Wyniki imienne: 
 

Za (13) 

Kamila Banasiak, Roman Banaś, Andrzej Dawid, Krystyna Kędzia, Anna Kulczyńska, 
Karolina Kulesza, Tomasz Łukasiewicz, Grzegorz Musiał, Dariusz Owczarek, Aleksander 
Pawlik, Małgorzata Przybylska, Jolanta Wojtysiak, Sylwester Tomczyk 
Nieobecni (2) 
Jarosław Janiak, Piotr Łuczak 
Rada Gminy podjęła uchwałę jednogłośnie. 
 
Przewodniczący Rady Gminy 
- odczytał nazwę projektu uchwały b)(zał. do protokołu) i poddał go pod głosowanie. 
 

Wyniki głosowania: 
Na obecnych - 13 radnych 

Głosowało za - 13 radnych 

Głosów przeciw i wstrzymujących się - nie było 

Nieobecni - 2 radnych 

 

Wyniki imienne: 
 

Za (13) 

Kamila Banasiak, Roman Banaś, Andrzej Dawid, Krystyna Kędzia, Anna Kulczyńska, 
Karolina Kulesza, Tomasz Łukasiewicz, Grzegorz Musiał, Dariusz Owczarek, Aleksander 
Pawlik, Małgorzata Przybylska, Jolanta Wojtysiak, Sylwester Tomczyk 
Nieobecni (2) 
Jarosław Janiak, Piotr Łuczak 
Rada Gminy podjęła uchwałę jednogłośnie. 
 

c) zmieniająca uchwałę Nr XXXVIII/267/18 Rady Gminy Wróblew z dnia 
20 września 2018 r. w sprawie  określenia tygodniowego obowiązkowego wy-
miaru godzin zajęć niektórych nauczycieli oraz zasad udzielania i rozmiaru 
zniżek tygodniowego, obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, 
którym powierzono stanowiska kierownicze w szkołach i przedszkolach pro-
wadzonych przez Gminę Wróblew 

Wójt Gminy 
- omówił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy  
- po przedstawieniu przez Panią Małgorzatę Przybylską – Przewodniczącą Komisji ds. 
Społecznych i Oświaty pozytywnej opinii Komisji o projekcie uchwały, odczytał jego nazwę 
(zał. do protokołu) i poddał go pod głosowanie. 
 

Wyniki głosowania: 
Na obecnych - 13 radnych 

Głosowało za - 13 radnych 

Głosów przeciw i wstrzymujących się - nie było 

Nieobecni - 2 radnych 
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Wyniki imienne: 
 

Za (13) 

Kamila Banasiak, Roman Banaś, Andrzej Dawid, Krystyna Kędzia, Anna Kulczyńska, 
Karolina Kulesza, Tomasz Łukasiewicz, Grzegorz Musiał, Dariusz Owczarek, Aleksander 
Pawlik, Małgorzata Przybylska, Jolanta Wojtysiak, Sylwester Tomczyk 
Nieobecni (2) 
Jarosław Janiak, Piotr Łuczak 
Rada Gminy podjęła uchwałę jednogłośnie. 
 

d) określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego 
uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego 
w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat 

Wójt Gminy 
- omówił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy  
- po przedstawieniu przez Panią Jolantę Wojtysiak – Przewodniczącą Komisji ds. Budżetu 
i Gospodarki pozytywnej opinii Komisji o projekcie uchwały, odczytał nazwę projektu 
uchwały (zał. do protokołu) i poddał go pod głosowanie. 
 

Wyniki głosowania: 
Na obecnych - 13 radnych 

Głosowało za - 13 radnych 

Głosów przeciw i wstrzymujących się - nie było 

Nieobecni - 2 radnych 

 

Wyniki imienne: 
 

Za (13) 

Kamila Banasiak, Roman Banaś, Andrzej Dawid, Krystyna Kędzia, Anna Kulczyńska, 
Karolina Kulesza, Tomasz Łukasiewicz, Grzegorz Musiał, Dariusz Owczarek, Aleksander 
Pawlik, Małgorzata Przybylska, Jolanta Wojtysiak, Sylwester Tomczyk 
Nieobecni (2) 
Jarosław Janiak, Piotr Łuczak 
Rada Gminy podjęła uchwałę jednogłośnie. 
 

e) przyjęcia gminnego Programu Opieki nad Zabytkami dla Gminy Wróblew 
na lata 2022 – 2026 

Wójt Gminy 
- omówił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy  
- po przedstawieniu przez Panią Małgorzatę Przybylską – Przewodniczącą Komisji ds. 
Społecznych i Oświaty pozytywnej opinii Komisji o projekcie uchwały, odczytał jego nazwę 
(zał. do protokołu) i poddał go pod głosowanie. 
 

Wyniki głosowania: 
Na obecnych - 13 radnych 

Głosowało za - 13 radnych 

Głosów przeciw i wstrzymujących się - nie było 

Nieobecni - 2 radnych 
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Wyniki imienne: 
 

Za (13) 

Kamila Banasiak, Roman Banaś, Andrzej Dawid, Krystyna Kędzia, Anna Kulczyńska, 
Karolina Kulesza, Tomasz Łukasiewicz, Grzegorz Musiał, Dariusz Owczarek, Aleksander 
Pawlik, Małgorzata Przybylska, Jolanta Wojtysiak, Sylwester Tomczyk 
Nieobecni (2) 
Jarosław Janiak, Piotr Łuczak 
Rada Gminy podjęła uchwałę jednogłośnie. 
 

f) rozpatrzenia petycji dotyczącej podjęcia uchwały w sprawie ustalenia wyso-
kości ekwiwalentu pieniężnego dla członków ochotniczych straży pożarnych 

Wójt Gminy 
- omówił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy  
- po przedstawieniu przez Panią Kamilę Banasiak – Członka Komisji skarg, wniosków i 
petycji opinii Komisji o przedmiotowej petycji – Komisja rekomenduje uznać petycję 
za niezasługującą na uwzględnienie, odczytał nazwę projektu uchwały (zał. do protokołu) 
i poddał go pod głosowanie. 
 

Wyniki głosowania: 
Na obecnych - 13 radnych 

Głosowało za - 11 radnych 
Głosowało przeciw - 2 radnych 

Głosów wstrzymujących się - nie było 

Nieobecni - 2 radnych 

 

Wyniki imienne: 
 

Za (11) 

Kamila Banasiak, Roman Banaś, Andrzej Dawid, Krystyna Kędzia, Anna Kulczyńska, 
Grzegorz Musiał, Dariusz Owczarek, Aleksander Pawlik, Małgorzata Przybylska, Jolanta 
Wojtysiak, Sylwester Tomczyk 
Przeciw (2) 
Karolina Kulesza, Tomasz Łukasiewicz 
Nieobecni (2) 
Jarosław Janiak, Piotr Łuczak 
Rada Gminy podjęła uchwałę 11 głosami za. 
 

g) rozpatrzenia petycji dotyczącej utworzenia Młodzieżowej Rady Gminy 
Wójt Gminy 
- omówił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy  
- po przedstawieniu przez Panią Kamilę Banasiak – Członka Komisji skarg, wniosków i 
petycji opinii Komisji o przedmiotowej petycji – Komisja rekomenduje uznać petycję 
za niezasługującą na uwzględnienie, odczytał nazwę projektu uchwały (zał. do protokołu) 
i poddał go pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 
Na obecnych - 13 radnych 

Głosowało za - 13 radnych 

Głosów przeciw i wstrzymujących się - nie było 

Nieobecni - 2 radnych 
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Wyniki imienne: 
 

Za (13) 

Kamila Banasiak, Roman Banaś, Andrzej Dawid, Krystyna Kędzia, Anna Kulczyńska, 
Karolina Kulesza, Tomasz Łukasiewicz, Grzegorz Musiał, Dariusz Owczarek, Aleksander 
Pawlik, Małgorzata Przybylska, Jolanta Wojtysiak, Sylwester Tomczyk 
Nieobecni (2) 
Jarosław Janiak, Piotr Łuczak 
Rada Gminy podjęła uchwałę jednogłośnie. 
 

h) rozpatrzenia petycji dotyczącej utworzenia oddziałów zmilitaryzowanej Sa-
moobrony Gminnej i zakupu broni dla każdego rdzennego polskiego miesz-
kańca gminy 

Wójt Gminy 
- omówił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy  
- po przedstawieniu przez Panią Kamilę Banasiak – Członka Komisji skarg, wniosków 
i petycji opinii Komisji o przedmiotowej petycji – Komisja rekomenduje uznać petycję 
za niezasługującą na uwzględnienie, odczytał nazwę projektu uchwały (zał. do protokołu) 
i poddał go pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 
Na obecnych - 13 radnych 

Głosowało za - 13 radnych 

Głosów przeciw i wstrzymujących się - nie było 

Nieobecni - 2 radnych 

 

Wyniki imienne: 
 

Za (13) 

Kamila Banasiak, Roman Banaś, Andrzej Dawid, Krystyna Kędzia, Anna Kulczyńska, 
Karolina Kulesza, Tomasz Łukasiewicz, Grzegorz Musiał, Dariusz Owczarek, Aleksander 
Pawlik, Małgorzata Przybylska, Jolanta Wojtysiak, Sylwester Tomczyk 
Nieobecni (2) 
Jarosław Janiak, Piotr Łuczak 
Rada Gminy podjęła uchwałę jednogłośnie. 
 

Ad. 7. 
Interpelacje i wnioski radnych. 
Przewodniczący Rady Gminy 
- odczytał odpowiedzi Wójta Gminy Wróblew na interpelacje złożone  podczas poprzedniej sesji, 

- oddał głos Radnym w celu zgłaszania interpelacji i wniosków. 
Radny Roman Banaś 
- w związku z występującymi  w okresie letnim problemami w dostarczaniu wody do m. 
Oraczew i Oraczew Mały, złożył interpelację ws. modernizacji stacji uzdatniania wody 
w Charłupi Wielkiej.  
Więcej interpelacji i wniosków nie zgłoszono. 
  
Ad. 8. 
Zapytania i wolne wnioski. 
Przewodniczący Rady Gminy 
- oddał głos uczestnikom sesji w celu zgłaszania zapytań i wniosków. 
Pan Władysław Garncarek – Sołtys Sołectwa Bliźniew 
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- w odniesieniu do spotkania w dniu 28.09.2022 r. w Charłupi Wielkiej dot. trasy kolei CPK, 
zasugerował zbieranie podpisów przez sołtysów i kierowanie ich poprzez starostów 
do rządu. W razie braku odpowiedzi, zorganizowanie strajku. Zgłosił także zastrzeżenia 
do proponowanych wysokości odszkodowań za wywłaszczenie. 
Pan Stanisław Jankowski – Sołtys Sołectwa Smardzew 
- odnosząc się do spotkania ws. CPK, zwrócił uwagę na absurd planowanego 
przedsięwzięcia – chcąc jechać jako mieszkaniec Gminy Wróblew do Wrocławia, 
w pierwszej kolejności musiałby udać się do Łodzi, a następnie stamtąd szybką koleją 
do Wrocławia.  
Pani Lilanna Zaton – Sołtys Sołectwa Tubądzin 
- podziękowała za zrealizowaną inwestycję drogową na odcinku Świergiel-Sadokrzyce. 
Pan Michał Wzgarda – Radny Powiatu Sieradzkiego  
- odpowiedział na zgłoszoną interpelację Radnego Romana Banasia, informując o planach 
opracowania dokumentacji projektowej dla modernizacji stacji uzdatniania wody 
w Charłupi Wielkiej, 
- odczytał treść wniosku dot. trasowania linii kolei dużych prędkości, jaką złożył jako 
Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów podczas ostatniej Sesji Rady Powiatu 
Sieradzkiego. Na najbliższej sesji, Rada Powiatu Sieradzkiego wypracuje stanowisko 
w sprawie KDP.  
Wójt Gminy 
- odpowiedział na zgłoszone wnioski i podziękowania. 
 
Ad. 8. 
Zakończenie obrad. 
Przewodniczący Rady Gminy 
- zakończył obrady XXXIII Sesji Rady Gminy Wróblew. 
 
Protokołowała: Magdalena Karczmarek             

Przewodniczący Rady Gminy 

                    Andrzej Dawid 


